GRAND THEFT AUTO 6
Согласно слухам, игра Grand Theft Auto 6 будет этаким сиквелом к пятой части игры. Скорее всего, игра выйдет для консолей нового поколения PlayStation 4 и Xbox One, а также нельзя забывать про любимую всеми игроками PC (предположительно игра также появится на PC, если учесть тот факт, что все игры серии GTA выходили на компьютер, но с небольшими задержками, нежели консольные версии). 
Местом действия игры может стать город Vice City, прототипом которого послужил американский город Майами из прошлого проекта разработчиков Grand Theft Auto: Vice City, но также возможны и другие города из вселенной Grand Theft Auto. 

Есть шанс того, что главным героем может стать персонаж женского пола. Это было бы фантастично, поскольку для разработчиков игры это что-то новенькое. В предыдущих играх серии главными героями были только персонажи мужского пола и различных национальностей. На вопрос, заданный Дену Хаузеру, одному из разработчиков игры о том, что можно ли сделать девушку главной героиней следующей игры, он ответил: “Конечно можно. Просто сейчас мы не нашли подходящую историю для этого. Смею вас заверить, что такая мысль сидит у нас в голове уже давно, и мы хотим воплотить ее в реальность”. 
Ну и напоследок несколько слов о предполагаемой дате выходе игры. Согласно слухам игра Grand Theft Auto 6 может появиться в 2017 году. Будем надеяться, что это не обман и крепко сожмем кулаки.
GRAND THEFT AUTO 6
According to the rumors the Grand Theft Auto 6 game will be some sort of the sequel to the fifth part of the game. Most likely, the game is going to release on the PlayStation 4 and Xbox One new-generation consoles, and also cannot forget about by all the beloved gamers of the PC (supposedly, the game will also appears on the PC, if consider the fact that all the GTA games were released on the computer, but with slight delays compare to the console versions).

The location of the game might be the Vice City, which served as a prototype for the American city of Miami from the past developer’s project called Grand Theft Auto: Vice City, but it is possible the other cities from the Grand Theft Auto world as well.

There is a chance that the main character might be a female person. That would be fantastic, because it is something new for the developers of the game. In the previous games of the series the main characters were just the male sex persons and different nationalities. The question, addressed to Dan Houser, the one of the game developers about that if it is possible to make the main character out of a girl to the next game, he replied: “Of course, it’s possible. Just right now we have not found a suitable story for this. I dare to assure you that such a thought is in our head for a long time and we would like to make it reality”.
And finally several words about the supposed date of the release. According to the words the Grand Theft Auto 6 game might appear in 2017. Let's hope that this is not a hoax and will compress the fists tightly. 
